

NORDRE FJELLSTØLRUNDEN



ca. 28 km
middels
egnet for store barn
ca. 565 høydemeter

approx. 28 km
moderate
suitable for older children
approx. 565 meters

ca. 28 km
mittelschwer
geeignet für goße Kinder
ca. 565 Höhenmeter

🇳🇴 Nordre Fjellstørunden kan sykles med utgangspunkt i både Tisleidalen eller Nordre Fjellstølen. Vi beskriver den her fra Tisleidalen. Turen går hovedsakelig i skogsterreg og på skogsbilvei, men inneholder også noen partier på trail med terrengpreg som gjør at turen blir mer utfordrende og morsom. Man bør ha terrengsykkel på denne turen.

Fra Joker Fjellbu i Tisleidalen, følg fv 51 i retning Gol for 250 m og ta til venstre mot Merket. Følg grusveien på sørsiden av Pardisfjorden til sørenden av vannet og ta til høyre mot Kinn. Omtrent midtveis langs vestsiden av Kvitingen slutter grusveien og går over i en kjerrevei/trail. Åkersåni krysses på klopp, før stien stiger bratt oppover skogslia mot Nordre Fjellstølen. Her må nok de fleste gå av sykkelen og trille opp bakken. Oppo foresetter du videre på grusvei til du når Nordre Fjellstørvegen. Ta til høyre innpå denne og følg veien for ca. 1,2 km. Ta til høyre igjen innpå Huldrastølvegen og følg de grønne sykkelskiltene via Hærvaststølen og Jakopstølen mot Tisleidalen. Ta til høyre på fv51, forbi Vasetdansen. Her er det muligheter for å kjøpe seg en is eller brus. Ca. 275 m etter innkjøringen til Vasetdansen Camping tar du til høyre og følger Kjærlighetsstien på sørsida av Tisleia tilbake til Børkestølen Camping og fv 51 igjen til Joker Fjellbu.

Tips:

- * Det er gode fiskemuligheter i elva eller Pardisfjorden. Kanuutleie ved Merket.
- * Ved Kinn kan man sette igjen sykkelen og ta en kort fottur til jettegrytene på østsiden av Kvitingen (ca. 0,5 t per vei).
- * Nordre Fjellstørunden kan kombineres med Pardisrunden for en lengre sykkeltur.

🇬🇧 You can start the cycling tour Nordre Fjellsørunden at both Tisleidalen or Nordre Fjellstølen. We describe it from Tilseidalen. The tour leads mostly through forests on forest roads, but it also includes a trail section which makes it more demanding and fun. You should have a mountain bike for this trip.

From the Joker store, cycle along road 51 in the direction of Gol for about 250 m and turn left towards Merket. Follow the gravel road along the southern shore of Lake Pardisfjorden. At its southern end, turn right towards Kinn. Approx. mid way along Lake Kvitingen the roads turns into a track/trail. The stream Åkersåni is crossed on a timber construction, and then the trail climbs steep up the forested hill. Here you likely will choose to walk with your bike. The trail ends in a gravel road which you follow until you reach Nordre Fjellstørvegen. Turn right and after approx. 1.2 km, turn right again unto Huldrastølvegen. Follow the green cycling signs via Hærvaststølen and Jakopstølen until you reach road 51. Follow it to the right for a bit more than one kilometer. Approx. 275 m after the turn-off to Vasetdansen Camping, where it is possible to buy refreshments, turn right and follow the cycling tour Kjærlighetsstien along the southern bank of River Tisleia back to Børkestølen and road 51 again to the Joker store.

Tips:

- * There's good fishing in the river and Lake Parisfjorden. Canoe rental at Merket.
- * We recommend a side trip on foot from Kinn to the fascinating potholes "Jettegrytene" on the opposite shore of Lake Kvitingen.
- * The Nordre Fjellstørunden can be combined with the cycling tours Pardisrunden for a longer tour in the Tisleidalen area.

 Die Fahrradrundtour Nordre Fjellstørunden kann von Tisleidalen oder Nordre Fjellstolen gestartet werden. Wir beschreiben sie mit Ausgangspunkt Tisleidalen. Sie verläuft hauptsächlich auf Waldstraßen (Schotter) und durch Fichtenhochwald und beinhaltet einen Trailabschnitt, der die Tour herausfordernder und spannender macht. Wir empfehlen die Benutzung eines Mountainbikes.

Vom Jokergeschäft in Tisleidalen radeln sie ca. 250 m auf der Straße 51 in Richtung Gol und biegen links über die Brücke nach Merket ab. Folgen sie der Schotterstraße am Südufer des Pardisfjorden entlang zum Südende des Sees und biegen sie rechts in Richtung Kinn. Am Ende der Waldstraße geht diese in einen Trail über. Der Bach Åkersåni wird auf einer kleinen Holzbrücke überquert, und nun geht es steil den bewaldeten Hang hinauf. Hier werden die meisten das Rad schieben. Oben angekommen, kommen sie wieder auf eine Schotterstraße, der sie weiter folgen, bis sie den Nordre Fjellstølvegen erreichen. Diesem folgen sie nach rechts für ca. 1,2 km und biegen wieder rechts auf den Huldrastølvegen. Folgen sie den grünen Fahrradschildern über Hærvassstolen und Jakopstolen zurück zur Straße 51. Hier biegen sie wieder rechts und folgen ihr für einen guten Kilometer. Ca. 275 nach der Abfahrt zum Vasedansen Camping biegen sie erneut rechts und folgen dem Kjærlighetsstien nach Bjørkestølen und der Straße 51 zurück zum Joker.

Tipps:

- * In der Tisleia und dem Pardisfjorden gibt es gute Angelmöglichkeiten. Kanuverleih bei Merket.
- * Wir empfehlen einen Abstecher von Kinn zu Fuß zu den faszinierenden Gletschermühlen ("Jettegrytene") am gegenüberliegenden Ufer des Kvittingen.
- * Die Nordre Fjellstørunden kann mit der Pardisrunde kombiniert werden.



Foto: www.valdresbilder.no

